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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

 

更正 

 

關於2010年6月11日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第3頁，及“接納註冊(全本文)”，類別1-5，第10-19頁

及第96-101頁，有關商標註冊申請編號 301237996 的記項應不予理會。 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第3-4頁，及“接納註冊 (全本文)”，類別1-5，第19-27

頁及第101-107頁，有關商標註冊申請編號 301238003 的記項應不予理會。 

 

關於2010年07月23日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第7頁，及“接納註冊(全文本)”，類別16-20，第50-51

頁，類別21-25，第37-38頁，有關商標註冊申請編號 301503945 的記項應不予理

會。 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第7頁，及“接納註冊(全文本)”，類別16-20，第51-53

頁，類別21-25，第38-39頁，有關商標註冊申請編號 301503954 的記項應不予理

會。 

 

關於2010年8月6日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第4頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第88-93

頁，類別26-30，第56-57頁，有關商標註冊申請編號 301379025 的記項應不予理

會。 

 

關於2010年8月20日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第38頁，及“接納註冊(全文本) ”，類別6-10，第126-

127頁，類別16-20，第76-77頁，類別21-25，第88-89頁，類別31-35，第78-79頁，

有關商標註冊申請編號 301657396 的記項應不予理會。 
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分項“接納註冊(摘要)”，第38頁，及“接納註冊(全文本) ”，類別6-10，第127-

128頁，類別16-20，第96-97頁，類別21-25，第14-15頁，類別31-35，第79-80頁，

有關商標註冊申請編號 301657404 的記項應不予理會。 

 

關於2010年8月27日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(摘要)”，第46頁，及“接納註冊(全文本) ”，類別6-10，第115-

116頁，類別16-20，第98-99頁，類別21-25，第12-13頁及第100-101頁，有關商標註

冊申請編號 301657413 的記項應不予理會。 

 

 

 

ERRATA 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 01 June, 

2010: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 3 and 

the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on 

pages 10-19 and 96-101, the entries in relation to Trade Mark Application 

No. 301237996 should be disregarded. 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on pages 3-4 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, 

on pages 19-27 and 101-107, the entries in relation to Trade Mark 

Application No. 301238003 should be disregarded. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 23 July, 

2010:  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 7, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 16-

20, on pages 50-51, Class 21-25, on pages 37-38, the entries in relation 

to Trade Mark Application No. 301503945 should be disregarded. 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 7, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 16-



公報編號Journal No.:388            公布日期Publication Date: 10-09-2010 
分項名稱Section Name: 更正 Errata 
 
 

3 / 3 

20, on pages 51-53, Class 21-25, on pages 38-39, the entries in relation 

to Trade Mark Application No. 301503954 should be disregarded. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 06 

August, 2010: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 4, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, 

on pages 88-93, Class 26-30, on pages 56-57, the entries in relation to 

Trade Mark Application No. 301379025 should be disregarded. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 20 

August, 2010: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 38, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-

10, on pages 126-127, Class 16-20, on pages 76-77, Class 21-25, on pages 

88-89, Class 31-35, on pages 78-79, the entries in relation to Trade Mark 

Application No. 301657396 should be disregarded.  

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 38, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-

10, on pages 127-128, Class 16-20, on pages 96-97, Class 21-25, on pages 

14-15, Class 31-35, on pages 79-80, the entries in relation to Trade Mark 

Application No. 301657404 should be disregarded.  

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 27 

August, 2010: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 46, 

and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-

10, on pages 115-116, Class 16-20, on pages 98-99, Class 21-25, on pages 

12-13 and 100-101, the entries in relation to Trade Mark Application No. 

301657413 should be disregarded.  

 


